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 ) فدراسیون بین المللی تاریخ و آمار فوتبال لیونل مســی را به عنوان بهترین بازیساز )پلی میکر
یک دهه اخیــر فوتبال معرفی کــرد. مهاجــم بارســلونا در ســال های ۲۰۱۵، ۲۰۱۶، ۲۰۱۷ و ۲۰۱۹ برنده 
این عنوان شــد. همچنیــن در ســال های ۲۰۱۱، ۲۰۱۴، ۲۰۱۸ و ۲۰۲۰ جایگاه دوم را بــه خود اختصاص 

داد. بعد از مسی، آندرس اینیستا و لوکا مودریچ در رده های دوم و سوم قرار گرفتند.

مسی؛ آقای بازیسازی 
سرخیو آگوئرو، بهترین گلزن تاریخ سیتی مدتی است که به دلیل مصدومیت غایب بزرگ بازی های این تیم بوده است.  
به همین دلیل منچسترسیتی این بازیکن را در فهرســت فروش قرار داده  و این موضوع را به اطلاع مهاجم خود رسانده 
اســت. آگوئرو ماه های پایانی حضور خود در ســیتی را ســپری می کند و در عین حال بعید اســت یک تیم لیگ برتری را برای 

ادامه فوتبال خود انتخاب کند. منچسترسیتی نیز هری کین را به عنوان گزینه نخست خرید مدنظر قرار داده است.

گوئرو ، بزرگ ترین نام در فهرست فروش آ

همیشه بزرگ ترین 
 هدفم این بوده 
 که به زمین بروم 

و بتوانم برای تیمم 
بهترین عملکرد را 

داشته باشم. وقتی 
در تیم ملی باشم

هدف اول و آخرم 
شادی دل مردم 

ایران است

دیدارهای مهم امشب 

فوتبال اروپا

برایتون منچستر سیتی

21:00

مارسی پاریسن ژرمن

23:30 

فولام تاتنهام 

23:45 

بارسلونا رئال سوسیه داد

23:30 

اینتر فیورنتینا

17:30 

امپولی ناپولی

20:15 

جنوا یوونتوس

23:15

آن کــه  از  بعد   . افتخار پشت  فوتسال  بــرای  افتخار   

سعید اکبری

ورزش 

ــان تیم مــس رفسنجان در بین  ــ یــنــب کــرمــی دروازه بـ  ز
حالا  گرفت،  ــرار  ق جهان  یکن  باز ین  بهتر کاندیدای   10
نوبت به حسین طیبی رسیده است. کاپیتان تیم ملی 
یکن  که در این سال ها همیشه درخشیده، بین 10 باز
برتر ســال 2020 جهان قــرار گرفته و حتی شانس ایــن را 

دارد که بین سه نفر برگزیده باشد. او بعد از این افتخار 
گفت وگویی با روزنامه جام جم داشت. 

 توضیح بده چطور انتخاب شدی؟ 
هر ســال سایت فوتسال پلنت که معتبرترین سایت فوتسال جهان 
ــد، اقــــدام بــه انتخاب  ــ ــــادی در آن فعالیت دارن  اســـت و کــارشــنــاســان زی

ــریــن بـــازیـــکـــن ســــال مــی کــنــنــد. بـــــرای هـــر پــســت کــانــدیــداهــایــی  ــهــت  ب
در نــظــر گــرفــتــه بــودنــد کــه خــداراشــکــر مــن هــم انــتــخــاب شــدم 

ــا  ــی ــر دن ــ ــرت ــ یـــکـــن ب ــع ۱۰ بـــاز ــمـ  و بــــه جـ
راه پیدا کردم. 

 پس شانس این را داری که حتی 
بین سه گزینه نهایی باشی. 

کــارشــنــاســان بــایــد در 
این بــاره نظر بدهند. 
خــوشــحــالــم کـــه بین 

۱۰ بــازیــکــن بــرتــر جهان 
قــرار گرفتم ولــی باید منتظر 

چه  نهایی  نتیجه  ببینیم  و  بمانم 
خــواهــد شــد. اگــر بتوانم در بین ســه نفر 

ــم افــتــخــار بــزرگــی  ــرای ــه ب بــرگــزیــده بــاشــم ک
اســـت. البته مــن بــه آن بــه چشم افتخار 

بــرای کشورم نگاه می کنم نه افتخار فــردی. 
همه ما ورزشکاران تلاش می کنیم پرچم ایران را بالا 

نگه داریم. 
 حضور در بین 10 فوتسالیست برتر جهان هم 

افتخار کمی نیست. 
بله. ایــن را خیلی ها به من گفتند ولــی راستش را 

بگویم هیچ وقت دنــبــال ایــن مسائل نــبــوده ام. 

همیشه بزرگترین هدفم ایــن بــوده که به زمین بــروم و بتوانم بــرای تیمم 
بهترین عملکرد را داشته باشم. وقتی در تیم ملی باشم، هدف اول و آخرم 

شادی دل مردم ایران است.
ــال مــی تــوانــد یــک جــورهــایــی روی انگیزه  ــن افتخارها هــم بــه هــر ح  البته ای

بازیکنان اثرگذار باشد. 
بله، چیزی که می گویید درست است ولی همان طور 
کــه گفتم مــن خیلی روی آن تمرکز نمی کنم. من 
خیلی در ایــن ســال هــا زحمت کشیدم. همیشه 
ــردم ولــی راســتــش را بگویم  تــلاشــم را در زمــیــن کـ
ــا حتی  ــه جــمــع ۱۰ بــازیــکــن بــرتــر جــهــان ی ــدن ب ــی رس
قهرمانی در اروپـــا، بزرگترین هــدف مــن در زندگی 
ــی ام نیست. هــدف هــای بزرگتری در سر دارم.  ورزشـ
قلبا دوست دارم با تیم ملی ایران به افتخارات بزرگتری 
برسم. این را هم می دانم که حضور در بین ۱۰ بازیکن 
برتر جهان فقط مسؤولیتم را سنگین تر 
می کند. می دانم توقعات همیشه 
ــوده. امــــیــــدوارم بــتــوانــم  ــ ــ ــالا ب ــ ب
جـــواب حمایت ها و زحمات 

طرفداران را بدهم.
 دربـــــــــاره آیــــنــــده چــــه فــکــر 

می کنی؟
من و دیگر بازیکنان دلمان 
برای تیم  ملی فوتسال تنگ 
ــر چه  شـــده. امــیــدواریــم ه
زودتـــر ایــن ویـــروس کرونا 
ــاره  ــ ریــشــه کــن شـــود و دوب
ــم جــمــع  بـــتـــوانـــیـــم دور هــ
شویم. دوســت داریــم برای 
ــنــی  ــان افــتــخــارآفــری ــورمـ کـــشـ
ــب  ــی ــتـــه تـــیـــم هـــای رق ــبـ ــیـــم. الـ ــنـ کـ
اردوهـــــای خـــود را داشــتــه انــد. مــا هم 
ان شاءا... بتوانیم کارمان را زود شروع 
کنیم و در نهایت نتایجی بگیریم که دل 

مردم شاد شود. 

خانم خدمتی ایــن روزها کجا تمرین 
می کنید؟ فشنگ جور شد؟

رعایــت  بــا  و  انقــلاب  مجموعــه  در 
پروتکل های بهداشــتی تمریــن می کنم. 
هنــوز  تحریم هــا  خاطــر  بــه  متاســفانه 
مشکل فشنگ داریم. رقبای ما هفته ای 
۲۰۰ تــا 3۰۰ فشــنگ شــلیک می کننــد ولی 
ما گاهــی ۲۰ تــا 3۰ تا. حتــی بعضــی مواقع از 
فشــنگ اســتفاده نمی کنیم و مجبوریم 

بدون تیر تمرین کنیم! 
قیمت فشنگ ها چقدر است؟

من دقیقش را نمی دانم ولی فکر می کنم 
بین پنج  تا  هفت هزار تومان است. 

تفنگی که دارید چه قیمتی دارد؟
بین ۸۰ تا ۱۰۰ میلیون تومان. 

رقبــای شــما بــا وجــود ایــن امکانــات 
تعجــب نمی کننــد چطــور خــوب نتیجــه 

می گیرید؟
نکتــه خوبــی اشــاره کردیــد. مــن خیلــی 
وقت هــا وقتــی بــا رقبــا در این بــاره حــرف 
می زنم، تعجب می کننــد و می گویند مگر 

ممکــن اســت شــما هفتــه ای ۲۰، 3۰ تیــر 
بزنید و بعد نتیجه بگیرید؟ می گویم باور 
کنیــد همین اســت. امکانــات مــا اصلا با 

رقبا قابل قیاس نیست. 
المپیــک بدون تماشــاگر برای شــما 

بهتر است؟
ــلـــه. قــبــلا ســـر و  راســـتـــش را بــگــویــم بـ
صدا کردن در ورزشگاه ممنوع بود ولی 
چــنــدی قبل گفتند مشکلی نیست و 
تماشاگران می توانند سر و صــدا کنند. 
این برای ما که نیاز به تمرکز داریم، خوب 
نیست. بنابراین فکر می کنم اگر بازی ها 
بــدون تماشاگر باشد بــرای خود ما بهتر 
اســت ولــی قطعا حضور تماشاگران به 
مهیج شدن ورزش کمک زیادی می کند. 

کســی بــرای شــما در تیرانــدازی کــری 
می خواند؟

راســتش را بگویــم هــر آقایــی کــه بــا مــا 
حرف می زنــد می گوید مــا هــم تیراندازیم 
و تیراندازی مــان خــوب اســت! کلا همــه 

مردان از بچگی انگار تیر انداز بوده اند!

نجمه خدمتی: همه آقایان می گویند ما تیراندازیم!

بدون تیر تمرین می کنیم
نجمه خدمتی اولین ورزشــکار ایران بود که موفق شد ســهمیه المپیک 2021 توکیو را به 
دست آورد. او یکی از امیدهای کاروان ایران در رشــته تیراندازی با تفنگ بادی به حساب 

می آید. خدمتی در گفت و گو با برنامه »سلام صبح بخیر «شبکه 3  حرف های جالبی  زد. 

حسین طیبی: اگر بین 3 نفر اول جهان باشم، افتخار بزرگی است

این افتخار فردی نیست، ملی است

 افغانستان نیازمند دانش بومی ایران 
در حوزه صنعت برق است

هیات افغانســتانی کــه از اســتان هرات به اســتان خراســان رضوی ســفر کــرده بــود، در دیدار با مســؤولان 
صنعــت بــرق خراســان بــر نیــاز ایــن کشــور بــه دانــش بومــی ایــران در حــوزه صنعــت بــرق و اســتفاده از 

دستاوردهای ایران در این بخش تاکید کرد.
بــه گــزارش روابط عمومــی شــرکت بــرق منطقــه ای خراســان، دکتر علــی رســولیان معــاون هماهنگــی امور 
اقتصادی اســتانداری خراسان رضوی در جلســه فیمابین مســؤولان صنعت برق خراســان و هیات اعزامی از ولایت هرات 
افغانســتان اظهار کرد: اســتان خراســان رضــوی ظرفیت آموزشــی و اجرایــی خوبی در حــوزه برق در اختیــار دارد کــه با توجه 
به توافقات این جلســه با حمایت اســتانداری خراســان رضوی و ســایر دســتگاه های ذی ربــط در اســتان، امیدواریم زمینه 

همکاری های بیشتر بین استان و ولایت هرات فراهم شود.
مهنــدس رضا ریاحــی، رئیس هیــات مدیــره و مدیرعامل شــرکت بــرق منطقــه ای خراســان نیز در این نشســت بیــان کرد: 
صنعت برق خراســان نخســتین پــارک بین المللــی آموزش هــای تخصصی فــوق توزیــع و انتقــال را راه انــدازی کــرده که این 

ظرفیت می تواند در زمینه افزایش مهارت و تربیت نیروی متخصص در کشور افغانستان مورد استفاده قرار گیرد.

همکاری بانک صادرات با سایپا در تولید خودروهای برقی
، حجت ا... صیدی در بازدید از مرکز تحقیقات و نوآوری ســایپا و همچنین خط تولید شــاهین اظهار کرد: برای  به گزارش ســایپانیوز
آن کــه یــک بنــگاه صنعتــی موفــق عمــل کنــد بایــد در به روزرســانی و ارائــه محصــولات جدیــد تمــام تــلاش خــود را انجــام دهــد که 

خوشبختانه گروه خودروسازی سایپا در این مسیر گام برداشته است.
وی با بیان این که محصولات جدید سایپا تضمین کننده آینده این بنگاه صنعتی و صنعت خودرو است، تصریح کرد: محصولات 

جدید سایپا مانند »شاهین« و »آریا« نشان می دهد که گروه خودروسازی سایپا توانسته در مسیر به روزرسانی و توسعه محصول قرار گیرد.
مدیرعامل بانک صادرات با تاکید بر این که سایپا موفق شــده جای خالی محصولات قدیمی را با محصولات جدید پر کند، گفت: ورود خودروهای 

جدید به بازار اتفاق مثبتی برای صنعت خودرو است چرا که این دستاوردها در سخت ترین شرایط تحریمی بوده است.
صیدی خاطرنشــان کرد: با توجــه به رویکردی کــه ســایپا دارد، بانک صــادرات آمادگی دارد کــه تامین مالــی پروژه هــا و تولید محصــولات جدید را بر 

عهده بگیرد و این امر را برای تک تک خودروهای جدید انجام خواهیم داد.
وی در پایــان ضمــن تاکیــد بــر این موضــوع کــه بــا طراحــی و تولیــد خودروهــای شــاهین و آریا بــه صنعــت خــودرو امیــدوار شــده ایم، تصریــح کرد: 
بــا فرآینــدی کــه ســایپا طــی می کنــد آرزومنــدم روزی برســد کــه همــه مــردم خودروهــای ملــی و داخلــی را بــه خودروهــای وارداتــی ترجیــح دهنــد؛ 
 همچنیــن بــا توجــه بــه شــناختی کــه از مدیرعامــل گــروه خودروســازی ســایپا دارم بــدون شــک وی می توانــد در تولیــد خودروهــای جدیــد و برقی 

کارنامه درخشانی از خود بر جای بگذارد.


